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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kórházi laborfelújítást közösségi adakozásból, NER-es
uradalmat állami bankhitelből? Avagy tényleg hol a pofátlanság határa? " 

A Nagyatádi Kórház laborját emberemlékezet óta nem tatarozták. Egyes információk szerint talán 
10 éve történt egy festés, mert a lapostető beázott. Talán nincsenek annyira szem előtt, de az ottani 
dolgozók is megérdemelnék a normálisabb munkakörülményeket, hiszen tevékenységük 
elengedhetetlen ahhoz, hogy az egészségügy jól működjön. Ennek ellenére a magyar állam mégis 
szűkmarkúan bánik velük, ami nem csak a bérekben, hanem a felújítás elmaradásában is 
megnyilvánul. A helyzet javítása érdekében - a Nagyatádi Kórház laborjának tatarozására - 
közösségi gyűjtést kezdeményezett a Nagyatádi Baptista Gyülekezet és a Békevár Alapítvány. 
Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat, miként fordulhat elő, hogy ha európai állapotokat akarnak a 
dolgozók és a páciensek, akkor arra az amúgy is túladóztatott és EU-s mércével nézve 
szégyenteljesen alulfizetett polgároknak kell adakozásból előteremteni a pénzt, miközben egyes 
NERsevik előkelőségek irdatlan állami pénzekből kistafírozott sokadik feleségének a csuklóján 
több tíz milliónyi értékű ékszer csillog? Tisztelettel kérdezem, juttatnak-e állami forrásokat a 
Nagyatádi Kórház laborjának felújítására, s ha igen, akkor mikor, és mekkora összegre 
számíthatnak a renoválást óhajtó dél-somogyi emberek?


